
Pridobiti moramo
nove člane

Delo v naši novoizvoljeni KK SZDL je že
povsem zaživelo, saj smo imeli že tri seje 1O
in pa tri seje KK SZDL.

Naredili smo tudi že nekaj konkretnili
akcij: skii]jaj s prosvetnim društvom smo or-
ganizirali proslavo za 8. marec. v polnem
teku pa so tudi pripiave za proslavo ob 30-
letnici osvoboditve, z obiski na domu pa smo
pridobili tudi 90 novih članov SZDL.

Naša KK SZDL šteje 2T delegatov, ven-
dar pa v njej še ni delegata OOS osnovne
šole Stancta Kosca. Imamo dva pododbora,
enega za območje Šmartnega, drugega pa
za območje Tacna, ustanovili pa bomo tudi
štiri koordinacijske odbore: za kadrovska
vpiašanja in volitve, za družbeno samoza-
ščito, za olnanitev tiadicij NOB, za druž-
benopolitični in ekonomski položaj žensk in
pomoč ostarelim.

V prihodnjem olidobjn bo KK SZDL
Šmartno—Tacen vzpodbujala in usmerjala
dejavnost vseh družbenopolitičnih organiza-
cij in društev na območju Šmartno—Tacen,
pomagala bo OO ZSMS tudi z materialnimi
sredstvi, pomagala bo pri ustanaTljanju
športno-rekreaciiskega društya Šmarna go-
ra. oiganiziiali ljomo prodavanja o perečili
problemih našega gospodarstva in o drugih
družbenih dogajanjih, še nadaljc si bomo
prizadevali, da ])i piidol)ili čimveč novili
članov SZDL. Zeleli bi si tudi boljše sode-
lovanje s tovarno KOT, vcndar pa bodo mo-
rali za to pokazati večje zanimanje v sami
tovarni. Lahko pa rečem, da je sodelovanje
s ŠC RSNZ na najvišji možni ravni.

Tudi na našem območju nismo brez te-
žav. Najbolj nas tare pomanjkanje primer-
nega prostora za sestanke, občnc zlsore, delo
mladinske organizacije in prosvetnega dru-
štva. Sicer imamo piimerno dvoiano v gasil-
skeni domu, vendar pa jo bo potrebno uro-
dili. Z gasilskim društvom se bomo morali
dogovoriti, kdo bo dvorano popravil oziroma
bo treba določiti, kdo bo z dvorano uprav-
ljal, kajti pri gradnji gasilskega doma so so-
dekiT-rli vsi občani in ne le gasilci. Zato
incnim, da imajo pravico do uporabo dvora-
ne vse organizaci.ie. Želeli bi si tudi večjo
aktivnost naših delegacij, pa tndi diugih or-
ganizacij skupno z OO ZK. Prizadevali si
liomo, da l)i v Šmartnem čimproj dobili ce-
lodnevno šolo, zato pa bomo morali imeti
tesnejše stikc z osnovno šolo Staneta Kosca.


